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Bästa Klubbpresidenter i Distrikt 236 

 
Först vill jag önska er alla en riktigt God Jul och ett Gott Nytt År. 

 

Nu har snart halva verksamhetsåret 2019-2020 passerat. Jag tycker att det har gått 

fort. Under hösten har jag besökt några av distriktets klubbar på deras månads-

möten vilka varit både på kvällstid och som lunchmöte. Det är alltid trevligt och 

givande att få göra klubbesök. Jag hade också glädjen att få delta när Strömstad- 

Tanum IWC firade sitt jubileum. 
 

Under hösten hade vi vårt distriktsårsmöte i Borås med Borås-Sjuhärad IWC som 

arrangör. Protokoll finns på vår hemsida. 

 

Den 9-10 november var det rådsmöte i Hudiksvall och jag möttes av höstens 

första snöväder för min del. Protokoll från rådsmötet finns på vår hemsida samt 

har skickats ut till klubbarna. Några punkter från RM:s protokoll vill jag att ni 

särskilt observerar. 

• Del av § 8 där rådsskattmästaren redogör för den ekonomiska redovisnin- 

gen till IIW och FN om vad som tas med under de olika delarna A,B osv. 

Se också hänvisningen till stadgarna sid 50-51 i handboken om hur klub-

barnas medel får användas. 

• Informera gärna medlemmarna, om du inte redan gjort detta, att vår 

hemsida har gjorts om med en mer informativ och roligare första sida. 

Denna sida skall vara mer inbjudande för den som är lite allmänt 

intresserad av IW:s verksamhet och inte redan medlem. 

• Olika informationsmaterial för IW diskuterades utifrån att vi skall synas 

mer. vRP Eva Jägevall fick i uppdrag att arbeta vidare med framtagande av 

dekaler med IW:s logga. Hoppas att ni har tagit del av Evas utskick med 

prisuppgifter på dekaler samt hennes önskemål om återkoppling från 

klubbarna hur ni ser på detta. Se RM:s protokoll § 13 om olika förslag på 



 

 

material med iW:s logga.Vill också informera om att det finns golfbollar 

med IW:s logga som kommer att säljas på kommande DM. 

• IW:s vitalisering med de 9 punkterna (8 punkterna) diskuterades och varje 

distrikt fick rapportera hur klubbarna jobbade med detta i sina respektive 

distrikt. Här vill jag påminna er om att från några av klubbarna i vårt 

distrikt har jag inte hört något om vad ni valt av punkterna 1-9 varför jag 

önskar att ni snarast rapporterar till mig vad ni valt. Denna fråga kommer 

upp på vårens DM i Kungälv för att sedan rapportera vid vårens RM. 

• Beslutades på RM § 21 att bilda en valberedning för utseende av medlem- 

mar till rådets VU. Vill i detta sammanhang påminna klubbarna om att i 

den egna klubben utse en valberedning, om ni inte redan har gjort detta, för 

att så snart som möjligt komma igång med arbetet att utse ledamöter till 

kommande verksamhetsårs styrelse.  

• Den gamla motionen om ersättare för klubbdelegater diskuterades och RM 

beslutade om förslag till stadgeändring som kommer att skickas till distrik-

ten och vidare till klubbarna för beslut. 

 

Nu har jag en vädjan till er i klubbarna. Fortfarande har vi ingen arkivarie i  

distriktet. Tidigare arkivarie Rigmor Börjesson, Kungsbacka IWC slutade efter 

nio år som arkivarie p g a sjukdom. Vi måste snarast utse en efterträdare så var 

snälla och fråga i era klubbar om någon vill ha uppdraget. På vår hemsida finns 

information om arkivariens uppgifter. 

 

Den 7 mars har vi distriktsmöte på Fars Hatt i Kungälv. Mötet arrangeras av 

Göteborg Norra IWC. Till detta DM kommer vRP Eva Jägevall. Jag skull 

uppskatta mycket om ni är många som kommer till vårens DM. Som vi tidigare 

sagt -fyll gärna en bil med medlemmar från din klubb och kom till Kungälv. 

 

Den 18-19 april är det rådsmöte i Örebro med D 234 som arrangör. Till detta 

möte planerar vDP och jag att åka. 
 

 

Hoppas att ni alla får en fridsam och avkopplande julhelg 

 

 

Många IW-hälsningar från DP Lisbeth Gabrielsson 

 
Enbärsvägen 29 

448 37 Floda 

 

Tel 0761 700152 

 

lisbeth.gabrielsson@gmail.com 

 

 



 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


